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图片中灰色使用30%的Coolgray 11CPantone Coolgray 11C

展开尺寸：720×130mm    成品尺寸：80×130mm

红线为折线（风琴折）

开关机
长按电源 键2秒普通开机；长按 键5秒为重置蓝牙开机。开

机状态下长按 键2秒关机。

蓝牙连接
初次配对

麦克风开机后自动进入搜索配对模式，此时有提示音发出并伴有白

灯快闪。在移动设备的蓝牙设置页面找到“YM麦克风2”进行配对

连接。

自动配对

麦克风开机后自动连接到上一次成功配对的设备，连接后有提示

音。如回连不成功，则自动进入搜索配对模式。

重新配对

关机状态下长按电源键5秒重置开机将直接进入搜索配对模式。

有线连接
将音频连接线插入麦克风底部录音接口与手机音频接口连接，同时

打开手机K歌APP相关录音功能，即可以进行有线录音；

音效切换
当麦克风在开机状态下，短按电源按键即可切换麦克风音效，效果

依次为：

1.原声音效 2.流行音效 3.快歌音效 4.慢歌音效 5.民歌音效 6.说唱音效 

7.主持音效 8.卡通音效 9.怪兽音效

一键消音
当麦克风开机并有音源输入时，长按切换键，即可实现消减歌曲中

人声部分，具体效果根据歌曲不同表现略有不同。

MIC与伴音调节
MIC与伴音切换

麦克风开机状态下单击切换按键，并伴有语音提示，即可实现MIC

与伴音调节的切换；

MIC音量加减

麦克风开机状态下，并处于MIC音量调节模式下。每单击+一次MIC

音量加一格，或长按每0.3秒加一格，直至最大并伴有提示；

伴奏音量加减

麦克风开机状态下，并处于伴奏音量调节模式下。每单击+一次伴奏

音量加一格，或长按每0.3秒加一格，直至最大并伴有提示。

TWS功能
如有两台悦米K歌麦克风2即可进行TWS配对。先与设备配对上蓝牙

的麦克风为主机。同时长按音量加减键1秒进入TWS配对状态并伴有

提示音，另一台麦克风开机后长按TWS键2秒进入配对状态并伴有提

示音进入TWS配对状态，TWS配对成功后伴有提示音，主副机任意

一方长按两秒即退出TWS配对模式。

低电与充电功能
电池电量不足20%时，每隔5秒会有橙色指示灯提醒充电，并伴有提

示音，如没有及时充电，音箱将会因电量不足自动关机；将TYPE-C

充电线接入麦克风进行充电，充电时橙色灯常亮。

其他功能
1. 开机后15分钟无手机进行配对，音箱系统将自动关机。

2. 电池电量图标显示功能，目前只适用于IOS系统与MIUI系统，配对

成功后可由小图标显示音箱电池状态。
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基本参数

蓝牙版本：5.0

电池：3.7V 1500mAh

额定功率：5W

额定输入：5V    1A

充电接口类型：Type-C

尺寸（长×宽×高）：86×86×218mm

重量：261g

警告：该产品含有锂电池，不得长时间暴露在诸如日照、密封的车

内、火烤或类似过热环境中。

产品性能故障表

性能故障

1. 不开机

2. 无声音

3. 不充电

4. 啸叫

5. 杂音

6. 按键功能失效

7. 无法连接蓝牙

名称

悦米K歌麦克风2

非保修条例
1. 未经授权的维修、误用、碰撞、疏忽、滥用、进液、事故、改动、

不正确的使用非本产品配件，或撕毁、涂改标贴、防伪标记；

2. 已超过三包有效期；

3. 因不可抗力造成的损坏；

4. 不符合《产品性能故障表》所列性能故障的情况；

5. 因人为原因导致产品产生《产品性能故障表》所列性能故障。

包装内容

产品介绍 使用

制  造  商：北京悦米科技有限公司

地         址：北京市海淀区后屯路28号院1号楼1层105室

服务电话：400-601-5688

监听耳机接口 录音接口

充电接口

底 部

保修说明

按键功能表

加/减一级MIC音量

加/减一级伴奏音量

短按

切换MIC与伴音

切换音效

级/0.3秒

级/0.3秒

长按

一键消音

TWS配对或

退出TWS状态

开关机

长按5秒

重置开机

-

-

-

加/减按键 MIC状态

加/减按键 伴音状态

加/减按键同时按

按键

切换按键

电源键

指示灯说明

快闪

低电

蓝牙搜索模式/

TWS配对模式

慢闪

-

TWS主机

长亮

充电状态

蓝牙配对成功/

TWS副机

熄灭

充电充满/关机

关机

橙灯

白灯

悦米K歌麦克风2售后服务严格依据《中华人民共和国消费者权益保

护法》、《中华人民共和国产品质量法》实行售后三包服务，服务

内容如下：

1. 自您签收次日起7日内，本产品出现《产品性能故障表》所列性能

故障的情况，经由悦米售后服务中心检测确定，可免费享受退货或

换货服务；

2. 自您签收次日起8日-15日内，本产品出现《产品性能故障表》所

列性能故障的情况，经由悦米售后服务中心检测确定，可免费享受

换货或者维修服务；

3. 自您签收次日起12个月内，本产品出现《产品性能故障表》所列

性能故障的情况，经由悦米售后服务中心检测确定，可免费享受维

修服务。
切换按键

指示灯

咪 头

电源按键

加减按键

悦米K歌麦克风2

使用说明书

使用产品前请仔细阅读说明书，并妥善保管

音频连接线×1USB 连接线×1

麦克风×1 说明书×1

Power on/off
Press for 2 seconds to start normally; long press for 5 seconds 

to reset Bluetooth. When the micphone is power on, press for 2 

seconds to shut down.

Bluetooth pairing
First pairing

After the microphone is turned on, it will automatically enter the search 

pairing mode. At this time, a prompt sound will be issued and the white 

light will quickly flash. Find "YM microphone 2" on the Bluetooth 

settings page of the mobile device for pairing.

Auto pairing

After the microphone is turned on, it will be automatically connected to 

the last successfully paired device, and there will be a prompt tone 

after connection. If the connection is not successful, it will automatical-

ly enter the search pairing mode.

Reset pairing

Long press the power button for 5 seconds in the power off state to 

reset the power on state, and the search pairing mode will be directly 

entered.

Wired connection
Connect the recording cable to the "icon" at the bottom of the 

microphone and the interface of the mobile phone. Nd then turn on 

the relevant recording functions of the mobile phone's karaoke app, 

you can conduct wired recording.

Effect switch
When the microphone is in the power on state, click the power button 

to switch the microphone sound effect. The effects are: 

1.Original sound effect  2.Popular sound effect  3.Fast song sound 

effect  4. low song sound effect  5.Folk song sound effect  6.Rap sound 

effect  7.Host sound effect  8.Cartoon sound effect  9.Monster sound 

effect

Remove the vocal
When the microphone is turned on and there is a song input, Long 

press the Switch button to reduce the vocal part of the song. The 

specific effect is slightly different according to different songs.

Mic volume and accompaniment volume adjustment
Switching

When the microphone is turned on, click the switch button with voice 

prompt to switch mic and sound adjustment;

Mic volume up and down

The microphone is turned on and in mic volume adjustment mode.�

Mic + once per click Increase the volume by one grid, or press and hold 

for one grid every 0.3 seconds until it reaches the maximum with 

prompt;

Accompaniment volume addition and subtraction

The microphone is turned on and in the accompaniment volume 

adjustment mode. 

Every click + accompaniment Increase the volume by one grid, or press 

and hold for one grid every 0.3 seconds until it reaches the maximum 

with prompt.

Low power and charging function
When the battery power is less than 20%, there will be a prompt tone 

and an orange light to remind charging in time. If the battery power is 

not charged in time, the speaker will automatically shut down due to 

insufficient power; connect the typec charging cable to the 

microphone to charge the microphone, and the orange light will be on 

when charging.

Other functions
If there is no mobile phone pairing 15 minutes after power on, the 

speaker system will shut down automatically.

Product components

Product introduction Operation

Headphone
interface

Recording 
interface

Charging
interface

Bottom

Button menubar

+/- MIC volume

+/- Accompaniment 
volume

Short press

Switch mic and 
Accompanying sound

Switch sound effects

Level/0.3s

Level/0.3s

Long press

Remove the 
vocal

On / off

Press for 
5 seconds

Reset

-

-

-

+/-  button 
in MIC states

+/-  button in 
Accompanying 
sound states

Button

Switch button

Power button

LED menubar

LED flash

Bluetooth searching

/ TWS Pairing

Slow flash

TWS main

LED on

Bluetooth pairing

successful / TWS 

deputy

LED off

Power off

Low power - Charging Full chargeOrange

White

Switch button

LED

MIC

Power button

Add and 
subtract buttons

YHEMI Karaoke Microphone 2

MANUAL

Please read the manual carefully before using the product and keep it properly

Recording line×1Charging line×1

Microphone×1 Instructions×1
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Parameter specification

Manufacture: Beijing Yueme Technology Co.,Ltd. （MI Ecological Chain Enterprise）

Address: Room 105, Floor 1, Courtyard 1, 28 Houtun Road, Haidian District, Beijing, China

Service hotline: 400-601-5688

Made in China

Bluetooth version: 5.0

Battery: 3.7V 1500mAh

Rated power: 5W

Rated input: 5V    1A

Charging interface type: type-C

Size（L×W×H）: 86×86×218mm

Weight: 261g

Warning: the product contains lithium batteries and shall not be 

exposed to sun, sealed vehicles, fire baking or similar overheating 

environment for a long time.

FCC Caution.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following 
two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device 
must accept any interference received, including interference that may cause undesired 
operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 
compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B 
digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide 
reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This 
equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed 
and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio 
communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a 
particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or 
television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the 
user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following 
measures:
-Reorient or relocate the receiving antenna.
-Increase the separation between the equipment and receiver.
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the 
receiver is connected.
-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

*RF warning for Portable device:
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device 
can be used in portable exposure condition without restriction.


